
VRAGEN JAARVERGADERING KBC GROEP NV 2024 

 

1° Josephus Kranen 

- Heeft KBC nog verdere internationale ambities? 

 

2° Arthur Faict 

- Will KBC relance the "kasbon"  the certificate of deposit, in the near future?  
- What are the main challenges for KBC w.r.t. the increasing tension in the middle east? 

 

3° Rogier Barberien 

1) Hoeveel aandelen NBB bezit KBC  
a) op 31/12/2023 
b) Verschil tov 31/12/2022 (in vergelijking met 31/12/2023) 
 
2) Begin 2024 heeft KBC een jaarlijkse administratieve kost ingevoerd voor vennootschappen die 
klant zijn van Bolero van 250 EUR. De verklaring die hiervoor werd gegeven is de toegenomen 
administratie naar aanleiding van verstrengde reglementering. 
Kan KBC meer toelichting geven over: 
a) welke reglementering is exact verstrengd?  
b) welke verplichtingen heeft KBC er bij gekregen in vergelijking met vroeger? 
c) Kan KBC meer toelichting geven over alle administratieve processen die ze jaarlijks 
   moet vervullen voor een vennootschap die klant is van Bolero? Kan er ook een 
   indicatie van tijd worden gegeven die men moet besteden om dit af te handelen? 
 
3) De laatste jaren hebben ETF’s een prominentere plaats ingenomen in de 
    de portefeuilles van beleggers. Ook Bolero speelt hierop in met de verlaagde 
    makelaarstarieven voor de aankoop van ETF’s die in hun ‘ETF playlist’ voorkomen. 
    Al deze ETF’s worden echter uitgegeven door grote buitenlandse banken 
    /fondshuisen. 
    Heeft KBC al overwogen om zelf ETF’s op de markt te brengen? Zo nee, waarom 
    niet? Indien ja, waarom bestaan ze nog niet? 
 
4) KBC biedt een rijk gamma aan beleggingsfondsen aan. Ik had hierover volgende vragen: 
a) Welk percentage van deze fondsen zet in op passief beleggen? 
b) Is het mogelijk om een lijst te bezorgen van alle fondsen (of deelcompartimenten)  
    van KBC die passief beleggen als strategie hanteren (Bv. KBC multi track Belgium 
    was een voorbeeld van een passief beleggingsfonds) 
 
5) Is het mogelijk de antwoorden op mijn schriftelijke vragen te publiceren in de notulen van de AV 
of mij deze achteraf te bezorgen, aub? 

 

 



4° Kathleen Coen 

Het rapport DBIO III 2023 (Don't buy into occupation)  neemt KBC terug op als investeerder in 
bedrijven die actief zijn op de illegale nederzettingen van Israëlische kolonisten op de Westelijke 
Jordaanoever, de bezette Palestijnse gebieden. 

Hoe valt dit te rijmen met de duurzaamheidsstrategie en het jaarrapport van KBC waarin KBC 
voorhoudt dat de bank respect voor mensenrechten essentieel vindt?   Onafhankelijke onderzoeken 
van mensenrechtenorganisaties tonen immers aan dat de politiek van de nederzettingen en de 
militaire bezetting van de Westelijke Jordaanoever een vrijgeleide is voor ernstige 
mensenrechtenschendingen en dat er een apartheidssysteem in stand wordt gehouden.   

In het duurzaamheidsrapport van KBC van 2022 p.34 is opgenomen "In response to the [second 
DBIO] report, KBC invited two NGOs to a constructive dialogue to elaborate on our policies, due 
diligence process and grievance mechanisms. We discussed 

the report’s findings and recommendations. We are committed to ongoing dialogue with our clients 
on ESGrelated topics. We see this as an important element of our 

sustainability strategy. Our relationship managers continue to plan dialogues on a variety of 
sustainability topics. In the first instance, the focus is on large corporates. Over time we will 
gradually include smaller clients into the scope". In het duurzaamheidsrapport 2023 wordt het 
vervolg hiervan niet geschetst. Wat is hier de stand van zaken? 

Wat is de reactie van KBC op het derde DBIO rapport? 


